



MEDIA RELEASE

Racquetball Community Gathers for 2025 National Championships in Burlington



WINNIPEG (May 13, 2025) – The 2025 Racquetball Canada National Championships will be held May 18 to 24 at *Cedar Springs Health, Racquet and Sports Club* in Burlington, Ontario. More than 120 athletes from six provinces will compete in singles and doubles events across all age and skill categories.

Canada's top-ranked athletes will compete alongside junior, adult, and master-level players. Results in the elite divisions will contribute to national team selection and representation in upcoming international events.

"Racquetball Canada is excited to bring the National Championships to Burlington in partnership with Racquetball Ontario," said Kathy Brook, Executive Director of Racquetball Canada. "Cedar Springs is an excellent venue, and we look forward to welcoming athletes from across the country. This event celebrates our top talent, unites the racquetball community, and helps inspire the next generation of players."

Matches begin Sunday, May 18, with semi-finals on Friday, May 23, and finals on Saturday, May 24. A full schedule and draws will be available here: <https://secure.racquetballcanada.ca/entry-list/matches/1014510/>

Racquetball Ontario, the event host, has planned a week that blends world-class competition with opportunities for connection and celebration. Off-court highlights include the 2025 Awards Banquet, where national champions, Hall of Fame inductees, and award recipients will be recognized.

The event is open to the public and free to attend. Media are welcome, with opportunities for interviews, photography, and video footage. Select matches will be live streamed on Racquetball Canada's Facebook Page and YouTube channel, allowing fans across the country to follow the action.

Interview requests should be arranged in advance.

At a Glance

What: 2025 Racquetball Canada National Championships

Who: Over 120 athletes from 6 provinces, including Canada's elite players

When:

- May 18–24, 2025
- Semifinals will be held May 23. Finals are set for May 24.
- Play usually runs from 9am to approximately 7pm daily. Check draws for specific times.
- Games typically do not start ahead of time, but may run late.

Where:

- Tournament: Cedar Springs Health, Racquet and Sports Club, 960 Cumberland Avenue, Burlington
- Awards Banquet: The Port House Social Bar & Grill, 2020 Lakeshore Road, Burlington

Why: To crown national champions and determine national team selections for international events and to provide a national competitive experience for players of all ages and abilities.

Elite Athlete Biographies: <https://racquetballcanada.ca/team/>

Livestream:

- Facebook: www.facebook.com/RacquetballCanada
- YouTube: www.youtube.com/racquetballcanada/

Draws & Results: <https://secure.racquetballcanada.ca/entry-list/matches/1014510/>

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

Media Contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUE

La communauté du racquetball se réunit pour les championnats nationaux de 2025 à Burlington



WINNIPEG (13 mai 2025) - Les Championnats nationaux de Racquetball Canada de 2025 se tiendront du 18 au 24 mai au *Cedar Springs Health, Racquet and Sports Club* à Burlington, en Ontario. Plus de 120 athlètes provenant de six provinces s'affronteront dans des épreuves en simple et en double dans toutes les catégories d'âge et d'habileté.

Les athlètes les mieux classés au Canada s'affronteront aux côtés de joueurs de niveaux junior, adulte et maître. Les résultats obtenus dans les divisions d'élite contribueront à la sélection de l'équipe nationale et à la représentation lors des prochains événements internationaux.

«Racquetball Canada est très heureuse d'organiser les Championnats canadiens à Burlington en partenariat avec Racquetball Ontario», a déclaré Kathy Brook, directrice générale de Racquetball Canada, qui poursuit : «Cedar Springs est un excellent site et nous avons hâte d'accueillir des athlètes de partout au pays. Cet événement célèbre nos meilleurs talents, unit la communauté du racquetball et aide à inspirer la prochaine génération de joueurs.»

Les matchs débuteront le dimanche 18 mai, les demi-finales le vendredi 23 mai et les finales le samedi 24 mai. L'horaire complet et les tirages au sort seront disponibles ici :

<https://secure.racquetballcanada.ca/fr/liste-de-confirmation/matches/1014510/>

Racquetball Ontario, l'hôte de l'événement, a planifié une semaine qui allie une compétition de classe mondiale à des occasions de partage et de célébration. Parmi les faits saillants hors du terrain, mentionnons le banquet de remise des prix de 2025, au cours duquel les champions canadiens, les membres du Temple de la renommée et les récipiendaires de prix seront reconnus.

L'événement est ouvert au public et la participation est gratuite. Les médias sont les bienvenus, avec des possibilités d'entrevues, de photographies et de séquences vidéo. Certains matchs seront diffusés en direct sur la page Facebook et le canal YouTube de Racquetball Canada, ce qui permettra aux amateurs de tout le pays de suivre l'action.

Les demandes d'entrevue doivent être faites à l'avance.

En un coup d'œil

Quoi : Championnats nationaux de 2025 de Racquetball Canada

Qui : Plus de 120 athlètes de 6 provinces, incluant l'élite canadienne

Quand :

- Du 18 au 24 mai 2025
- Les demi-finales auront lieu le 23 mai. Les finales auront lieu le 24 mai.
- Le jeu se déroule généralement de 9 heures à 19 heures environ tous les jours. Consultez les tirages au sort pour connaître les horaires précis.
- Les parties ne commencent généralement pas à l'avance, mais peuvent se terminer tard.
-

Où :

- Tournoi : Cedar Springs Health, Racquet and Sports Club, 960 Cumberland Avenue, Burlington
- Banquet de remise des prix : The Port House Social Bar & Grill, 2020 Lakeshore Road, Burlington

Pourquoi : Couronner les champions nationaux et déterminer les sélections de l'équipe nationale pour les événements internationaux et offrir une expérience de compétition nationale aux joueurs de tous âges et de tous niveaux.

Biographies des athlètes d'élite : <https://racquetballcanada.ca/fr/equipe-canada/>

Diffusion en direct :

- Facebook: www.facebook.com/racquetballcanada
- YouTube: www.youtube.com/racquetballcanada

Tableaux et résultats: <https://secure.racquetballcanada.ca/fr/liste-de-confirmation/matches/1014510/>

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!